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DAGSORDEN  

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Nyt fra udvalgene 

3. kommunikation: Nyhedsbrev, FB, hjemmeside m.m. 

4. Økonomi 

5. Nyt om medlemmer 

6. Indkomne forslag fra medlemmerne 

7. Aftale med naboer til Møllen. 

8. Eventuelt 

 

1. GODKENDELSE AF DAGSORDEN  

    Dagsordenen blev godkendt. 

 

2. Mølleudvalget v- Arne 

    Håndværkerne er færdige med hatten, vingerne og kobberet. De kommer tilbage i uge 42, for at montere    

    indvendigt. I weekenden d.9-10 sept. skal det opmagasinerede materiel flyttes til containerne ved   

    møllen, for senere at blive behandlet for træorm. Senere skal byggepladsen ryddes og planeres, et  

    arbejde der skal udføres af frivillige. Materialer skal enten genbruges – sælges eller til affald. 

    Den gamle akse og vingerne kan laves til bænke. 

    Festudvalg af Mette, Lene og Arne, der arrangerer officielle gæster, boder og servering. 

    Økonomi: planering af grund, salg af spån, plastgulv, brøndringe, hegn og skurvogn m.m., tjekke priser i   

    Den blå Avis. 

 

    Udvalget for bevaring og lokalplaner v/ Anders 
    Formål med udvalget er rådgivning af og sparring med kommunen. 
    Udvalget har udarbejdet 2 høringssvar. RVBL har afgivet høringssvar på nabohøringen vedrørende  

    købmandsbutikken i Smedestræde. Selvom RVBL ikke er nabo til købmandsbutikken har kommunen  

    accepteret høringssvaret. Udvalget har også afgivet høringssvar på forslag til kommuneplantillæg 14  

    om store sommerhuse, små udstykninger og byggeprocent. Høringssvaret ligger på linje med den artikel  

    foreningen fik i NV-bladet i april iår. 
  

     By og havneudvalget v/ Mette 

     Erik Pedersen er indtrådt i udvalget. 

     Projektet med naturstier er sat i venteposition, men ønsker at lave et kort med stier i byen. 

     I havnen vil man tage en dialog med havnefogeden og Søren Hougaard (der sidder i havnerådet) om    

     skilte, borde og affald og en evt udvidelse af Havnegrillen. 

     I strædet er der en gammel brønd, som man vil se på. 

     Vi har fået oplyst at der arkivmateriale i RØS, der skal flyttes til arkivet i biblioteket. 

     Lodshusets tag har bådebygger Bjørn givet 2 gange alge rens, men det er stadig ikke rent.  Bjørn har   
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       også lovet at reparer  vinduet i lodshuset. Huset har  fået nøgleboks, så det er nemmere for frivillige at   

       benytte det. 

 

      Landudvalget v/ Jon 

       Der havde meldt sig en sponsor til en bænk på Solfaldshøjen, men det blev trukket tilbage. 

       Det kan være muligt at lave bænk til Solfaldshøjen af de gamle vinger. 

       I udvalget vil man finde en priotering af projekter og rådgivning f.eks. med dræn. 

       Nyt temamøde til foråret kan være om grunde i både byen og sommerhusområdet med biodiversitet. 

       Deltages af landskabsarkitekt og naturvejleder. Samt koble det til manglende lokalplan. 

 

 3.    Kommunikation v/Lene 
        Foreningen er i en gunstig udvikling, hvor vi kan spore, at vi generelt styrker vores omdømme. Det er  

        med til at øge medlemstilgang. Den har været på ca. 5 %. 

        Temamøderne den 7. maj og den 2. september var velbesøgte. Medlemmerne var meget engagerede  

         med stor spørgelyst. Begge møder blev afviklet med succes. 
         Nyt temamøde kunne derfor være en ide. Tema: Arealet omkring bymidten, købmandsbutikken. Her  

         vil vi kunne forvente en stor tilslutning. 
         Lene kontakter Dagrofa, for at høre om de vil deres deltage og hvad status er på deres byggeri.. 
         Idet kommunikation er det vigtigste middel i foreningens arbejde, vil det være et godt tiltag at  

         udsende et nyhedsbrev, fire gange årligt, der udsendes på mail, FB og hjemmeside. 
         Men det er stadig en udfordring at skaffe mailadresser. Derfor skal hvert bestyrelsesmedlem kontakte  

         20 medlemmer , for at få de manglende mailadresser. 

  
  4.  Økonomi v/ Anders 
         Anders har udarbejdet en økonomioversigt, som vil blive forelagt bestyrelsen på alle   

         bestyrelsesmøder, så status på økonomien kan følges. Budget 2023 kommer til at holde og måske  

         med et større overskud end budgetteret. Anders har indarbejdet målsætninger om større  

         medlemsbidrag og sponsorater. 
  
         Anders og Mølleudvalget med arkitekten er ved at få gjort økonomisk status på Mølleprojektet.    

         Udover at projektet i sig selv skal løbe rundt, så er der også en driftsøkonomi for møllen efter  

         projektet, der skal fastlægges. Dette vil blive udarbejdet i forretningsudvalget til fremlæggelse for  

         bestyrelsen. 
  
  5.  Medlemmer.  

       Der er indmeldt 27 nye medlemmer siden april. 

       Foreningens mobilpay bliver sat på hjemmesiden for at gøre indmeldelse nemmere. 

 

6.   Indkomne forslag fra medlemmerne 

      Lene får mange mails vedrørende diverse opgaver medlemmerne synes, vi skal tage os af. 

      Der er især omkring ulovlig kystsikring, hvilket vi beder medlemmerne om selv tage kontakt til     

      kommunen. 

 

 

7.   Aftale med naboer til Møllen. 

      Punktet kom ikke til debat på grund af tidsmangel. 

 

 

5.   Eventuelt - intet 

 

 

 


